
 

  

 

Protokoll 

    

 Möte:   Styrelsemöte för Södra Norrlands Flygsportförbund (SNFSF)  

 Plats:   Digitalt möte – Microsoft Teams 

 Tid:   Tisdag 2022-10-20 kl 18.00-18:40 

 

Närvarande:  

Anders Dillner  Ordförande  Sundsvalls Segelflygklubb 

Anders Eriksson  Kassör   Matfors Modellflygklubb 

Bertil Andersson  Sekreterare  Östersunds Flygklubb 

Mikael Nässen  Ledamot  Östersunds Segelflygklubb 

Tony Nilsson  Ledamot  Sundsvalls Segelflygklubb 

 

 

1. Mötets öppnande 

Ordförande Anders Dillner hälsade deltagarna välkommen och förklarade mötet öppnat. 

 

2. Godkännande av dagordning 

Mötet beslutades att godkänna föreslagen dagordning. 

 

3. Föregående protokoll 

Föregående protokoll, 2022-09-20 gicks igenom. 

Styrelsen beslutade att justera föregående protokoll och lägga det till handlingarna. 

 

4. Ekonomisk rapport 

Kassören Anders Eriksson rapporterar att det nu har inkommit andra delen av bidraget från 

RF Sisu Jämtland Härjedalen om 2098 kr. 

 

Utgifter är de stående bank kostnaderna om 953 kr samt negativ förändring av fond om 2980 

kr.  Hittills i år är utfallet:   intäkter om 11781 kr, kostnader om, 3933 kr, resultat = 7848 kr 

 

Kassören informerar om att i kassa totalt finns 207522 kr, varav fonden består av 138349 kr 

och plusgirot 69173 kt 

 

Styrelsen diskuterade fondens utveckling och i dagsläget har denne backat 3 kr. 

Styrelsen beslutade att behålla fonden som den är, men med aktiv bevakning om hur utfallet 

framöver ser ut. 

 

5. SDF dialog Jämtland/Härjedalen 23 nov kl 18-20 

Inbjudan om deltagande har gått till Mikael och Bertil. 

Bertil skall försöka att deltaga på detta. 

 

6. FSF 65+  <> SNFSF Strategi 2025 

Ordförande påminner medlemsklubbarnas medlemmar mail ledes om FSFs projekt för 65+. 

 



 

 

7. Hemsidan 

Ordförande har varit i kontakt med Kjell Folkesson avseende hemsida. 

Styrelsen föreslår att Anders D och Anders E begär uppgifter för att kunna administrerar och 

bygga en nya hemsida. 

 

8. Övriga frågor 

Mikael Nässen rapporterar om att Östersunds Segelflygklubb har två st medlemmar som nu 

skall bygga upp ny hemsida för dem. 

 

Anders Dillner rapporterar om att de är föremål för kommande miljö inspektion från 

kommunens miljö och hälsa. 

Tidigare inspektioner har gett ett arbete för klubben med att redovisa kemikalier mm samt ta 

fram erforderliga datablad för de kemikalier som används. 

 

9. Nästa styrelsemöte 

Nästa möte blir torsdagen 2022-11-29 kl 18:00. 

Anders E skickar ut en länk med kallelse. 

 

 

10. Mötets avslutande  

Ordförande Anders D tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat  

 

 

  

 Vid protokollet           Justerat av styrelsemöte  

  

 Bertil Andersson         _________________________  

 


